

明愛屯門馬登基金中學  
2019-2020 年度 家長通告

敬啟者：

**中三至中六級課後學習支援計劃（第二期）**

為提升學生學習表現，本校將安排一系列課後學習支援課程，詳情如下：

日期	第二期：中三至中五：10/1/2020 – 16/6/2020（逢星期一至五） 中六：10/1/2020 – 28/2/2020（逢星期一至五）					
時間	下午 4:00 – 下午 6:00					
課程	年級	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	中三	英文	數學	通識	---	---
	中四	---	---	數學	英文	通識
	中五	通識	英文	---	---	數學
	中六	英文	---	---	數學	通識
備註	9/6/2020-16/6/2020 為考試週，課後學習支援上課時間改為下午 2:00 - 下午 4:00。					

本計劃現正接受報名，學生可自由選擇以上的課程（指定者除外）。本校強烈建議你們先跟 貴子女商量，因應他們的學術水平、能力及興趣，從而作出合適的選擇。請留意，學生一旦報名參加，必須出席所有課堂，如遇缺席或早退，須按學校規定提交家長信。如學生無故缺席，將受處分。

請填妥回條，於 2020 年 1 月 3 日前交回班主任。如有查詢，可致電 2461 0304 聯絡葉詠欣老師或賴家俊老師。

此致  
貴家長

教務組葉詠欣老師負責主理

校長 袁國明 謹啟

二零一九年十二月十三日



家長通告第 1920\_121

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關中三至中六級課後學習支援計劃（第二期）的詳情，小兒／小女將

- \*  不參與此計劃。  
 參與此計劃，並選擇以下課程及出席時段：  
 \*  英文  數學  通識  
 \*  下午 4:00 – 下午 5:00  下午 4:00 – 下午 5:30  
 下午 4:00 – 下午 6:00

(\* 請於適當位置加上“√”號。)

5

此覆  
明愛屯門馬登基金中學

中\_\_\_\_\_班\_\_\_\_\_號 學生：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

緊急聯絡電話：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School  
2019-2020 Parents Notice

13 December 2019

Dear Parents/Guardians,

**S.3 – S.6 After-School Learning and Support Programme (2<sup>nd</sup> Phase)**

In order to help our students achieve better results in examinations, our school has arranged a series of after-school tutorials. The details are as follows:

Date	2 <sup>nd</sup> Phase : S.3 – S.5 : 10/1/2020 – 16/6/2020 ( Mon – Fri ) S.6: 10/1/2020 – 28/2/2020 ( Mon – Fri )					
Time	4:00 p.m. – 6:00 p.m.					
Schedule	Form	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
	S.3	English Language	Mathematics	Liberal Studies	---	---
	S.4	---	---	Mathematics	English Language	Liberal Studies
	S.5	Liberal Studies	English Language	---	---	Mathematics
	S.6	English Language	---	---	Mathematics	Liberal Studies
Remarks	First Term Examination will be held from 9/6/2020-16/6/2020. The lesson time will be changed to 2:00 p.m. – 4:00 p.m..					

The above tutorials are now open for registration. Students can freely choose from the tutorials (except those that have already been nominated by the teachers). I strongly recommend that parents discuss this arrangement with your child and complete the following reply slip according to his/her academic standard, abilities and interests. Please note that students who would like to participate in these tutorials should attend all sessions on time. If any student is absent or wants to apply for leave, please submit the parent's letter one day in advance. The school will take suitable punitive measures if a student is absent without adequate / satisfactory reason(s).

Kindly return the reply slip to the class teacher(s) by 3 January 2020. If you have any queries, feel free to contact the teachers-in-charge, Ms. Yip Wing Yan or Mr. Lai Ka Chun (Academic Department) on 2461 0304.

Yours faithfully,

\_\_\_\_\_  
Mr. Yuen Kwok Ming  
Principal



Parents Notice No.: 1920\_121

**Reply slip**

Dear Sir,

I acknowledge the notice on “S.3 – S.6 After-school Learning and Support Programme (2<sup>nd</sup> Phase)”, and my son/daughter

- \*  would not like to participate in these after-school tutorials.  
 would like to participate in the following after-school tutorials.  
 \*  English Language       Mathematics       Liberal Studies  
 \*  4:00 p.m. – 5:00 p.m.       4:00 p.m. – 5:30 p.m.       4:00 p.m. – 6:00 p.m.

(\* Please put a tick “✓” in the appropriate box.)

Name of Student : \_\_\_\_\_  
 Class and Class no. : \_\_\_\_\_ (      )  
 Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
 Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
 Emergency Contact No. : \_\_\_\_\_  
 Date : \_\_\_\_\_